
1 
 

Het Onderwijsblad 

 
Eerste Editie: September-Oktober 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geschreven door: 

Sem Drummen en Vincent Jennes 



2 
 

Inhoud 
Voorwoord .............................................................................. 3 

Wie zijn wij? ............................................................................ 3 

OOV/POC ................................................................................ 3 

Metabolisme censuur ........................................................................................................ 3 

Examen momenten verwisselen ......................................................................................... 3 

Inkijken wijsbegeerte (her)examen ...................................................................................... 3 

Examenrooster FZ 2 ........................................................................................................... 4 

Overlap examens bij bissers van 1ste en 2de bach .................................................................. 4 

Overlap semestervakken .................................................................................................... 4 

Pharmacometrics .............................................................................................................. 4 

STURA ..................................................................................... 4 

STURA vergadering van 27/09/2024 ..................................................................................... 4 

STURA vergadering van 11/10/2024 ..................................................................................... 5 

STURA vergadering van 25/10/2024 ..................................................................................... 6 

Varia ........................................................................................ 6 

Slot ......................................................................................... 6 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



3 
 

Voorwoord 
Welkom bij het onderwijsblad. Wij als FO Farma vertegenwoordigen jullie 
aan onze faculteit en onze universiteit. Wat dit allemaal precies inhoudt 
zullen we jullie via dit blad regelmatig doorgeven. We zullen schrijven over al 
de voor jullie relevante info die in de afgelopen maand(en) rondom 
studentenvertegenwoordiging is opgedoken. Alvast veel leesplezier! 

Wie zijn wij? 
Wij zijn het FO Farma 2024-2025. Wij bestaan uit de bestuursleden van 
Farmaceutica en twee onderwijsmandatarissen. Verder bestaan we ook uit 
1 à 2 jaarverantwoordelijke(n) (= JV) per jaar. Onze verdere contactgegevens 
kunnen jullie vinden via de website https://www.farmaceutica.be/facultair-
overlegorgaan-1. Maar ook via de “Extra uitleg 
studentenvertegenwoordiging” op de Toledotegel van Farmaceutica. 

Een overzichtje van al onze vergaderingen die wij bijwonen en waarvoor ze 
dienen. Zullen jullie kunnen vinden in een document, “Extra woordje uitleg 
rond de verschillende onderwijsvergaderingen”. 

OOV/POC 
Dit is wat er besproken is geweest in de OOV van 1/10/2024 en de POC. 

Metabolisme censuur 
In de derde zittijd vorig academiejaar was er de vraag of er een censuur was 
toegepast op het herexamen van Metabolisme. Dit was NIET toegepast. 

Examenmomenten verwisselen 
Ook wordt ons vaak gevraagd of examens nog gewisseld kunnen worden. Dit 
gaat helaas niet. Deze data worden al vastgezet in augustus. Mailen hiervoor 
is dus overbodig. Als er iets onwenselijk is in jullie examenrooster, zouden 
we het fijn vinden dat jullie dit naar ons doorsturen, zodat er volgend jaar hier 
rekening mee gehouden kan worden. 

Inkijken wijsbegeerte (her)examen 
Er waren een aantal klachten rondom het inkijken van het (her)examen van 
wijsbegeerte. De faculteit heeft vermeld dat ze nu extra alert gaan zijn voor 
een betere communicatie tussen prof en student en dat er betere afspraken 

https://www.farmaceutica.be/facultair-overlegorgaan-1
https://www.farmaceutica.be/facultair-overlegorgaan-1
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rond worden gemaakt. Dit is wat er vermeld staat in het verslag van de POC: 
“Was zeer onduidelijk en moet beter aangepakt. Studieloopbaanbegeleider 
neemt dit op met planning zodat dit besproken kan worden met de docent.” 

Examenrooster FZ 2 
Wat er vermeld staat in het verslag van de POC: “Farmaceutische wetgeving 
maar 1 dag en dat is te weinig. Dit werd zo ingepland naar aanleiding van 
opmerkingen van studenten de voorbije jaren. Veerle Foulon gaat dit 
aftoetsen met de studenten en volgt dit verder op met 
studieloopbaanbegeleider Sanne Nijs.” 

Overlap examens bij bissers van 1ste en 2de bach 
Er wordt bekeken of het mogelijk is om bepaalde examens in de ochtend te 
zetten, zodat studenten nog de namiddag hebben. Volgend academiejaar 
willen ze de examens van 1ste en 2de bach beter afstemmen op elkaar.  

Overlap semestervakken 
Voor sommige van de 2de bach overlappen een paar 2de semester vakken. Dit 
zal aangehaald worden in het 2de sem, men hoeft zich hier dus nog geen 
zorgen over te maken. 

Pharmacometrics 
De nieuwe MaNaMa “Pharmacometrics” heeft zijn visitatie van de NVAO 
gekregen. Deze is vlot verlopen, de faculteit verwacht een rapportje midden 
november. Hierbij hopen ze op een positief rapport. Nadien zou een advies 
en een beslissing van de Vlaamse overheid moeten komen.   

STURA 
STURA vergadering van 27/09/2024 
In deze vergadering werden de volgende puntjes besproken: 

• Bij financiering van Erasmus studenten van buiten de EU (zij komen 
naar ons) willen ze de subsidies van 8% naar 2% 

o Wij hebben hiertegen gestemd. Want volgens ons promoot de 
KUL internationalisering en hiermee akkoord gaan gaat tegen dit 
principe in. 

• De KUL wil de toegangspoortjes bij onze bibs weghalen. Wat is ons 
advies? 
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o Wij waren hiertegen. Om zo diefstal en drukte te vermijden. 

STURA vergadering van 11/10/2024 
• Er werd voorgesteld om een versoepeling te doen met het gebruik van 

AI. 
o Dit leken ons goede versoepelingen. Meer tools voor studenten 

leek ons altijd goed. 
• Gaat de AV akkoord met de universiteit brede verplichting van het 

gebruik van de “code of conduct”. 
o De AV wilde facultaire vrijheid. 

• Gaat de AV akkoord met dat studenten niet 1 à 2 weken vroeger het isp 
moeten indienen. (Advies STOF) 

o Ja, want anders zou dit extra werkdruk leggen op de faculteit. 
• Voorstel om studenten bij examens 30 min te laat “mogen” komen. 

Alles hierna hebben ze een zwaarwichtige reden voor nodig. 
o We waren akkoord. We snappen wel dat mensen wat te laat 

kunnen komen. Maar na 30 min is het ook wel een beetje te laat. 
• Voorstel om studenten in beroep te laten gaan bij beslissingen van de 

examenombus. 
o We waren akkoord. Volgens ons moet een student zich altijd 

kunnen verdedigen. 
• Soms worden door “materiële redenen” inhaalexamens geschrapt. 

Het voorstel is om deze redenen te schrappen. 
o We waren akkoord, we vonden dat er altijd een mogelijkheid 

moet zijn tot een inhaalexamen. (Ook al is dit soms niet 
mogelijk). Als de faculteit het niet kan regelen, is dit niet de fout 
van de student. 

• Voorstel om in het OER op te nemen dat een standaard (schriftelijk) 
examentijd drie uur is. 

o We waren akkoord, want dit zal zorgen voor meer duidelijkheid. 
• Voorstel om binnen één examenperiode dezelfde vraagvorm en 

evaluatievorm te hebben binnen één examenperiode. 
o We waren akkoord, dit zou ervoor zorgen dat elke student 

dezelfde kans krijgt. 
• Ze willen een procedure toevoegen wat een student precies moet 

doen om te slagen voor een opleiding als de student bijzondere 
persoonlijke of familiale omstandigheden ervaart. 
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o We waren akkoord, zo weet de student wat hij/zij moet doen. 
• Een voorstel om het recht van feedback uit te breiden naar alle vormen 

van summatieve evaluatie.  
o Wij vonden dat elke student recht heeft op feedback, voor alle 

vormen van evaluatie. 
• Een voorstel om ook de deelpunten per vraag te kunnen inkijken bij de 

bespreking. 
o Wij vonden dit goed. Zo kan de student precies weten waar hij/zij 

fout is gegaan en hier dan ook uit leren. 

STURA vergadering van 25/10/2024 
• Pro]en moeten meer feedback geven als dat gewenst is. Feedback 

pro]en: voor mondelinge examens: wordt niet altijd mathematisch 
opgeteld. 

o Wij hadden gestemd om op het standpunt van de vorige AV te 
gaan. 

Varia 
Daarnaast willen we jullie ook nog graag meedelen dat er volgend semester 
een rectorverkiezing zal plaatsvinden. Wij als studenten van de KUL hebben 
hier recht op 10% van de stemmen, dit is ook historisch belangrijk. Hoe we 
deze gaan gebruiken moet nog allemaal beslist worden. Wij zullen jullie 
hiervan op de hoogte houden. 

Slot 
Hopelijk is nu alles een beetje duidelijk. Stuur ons gerust een mailtje of 
berichtje als jullie graag toevoegingen aan het blad zien. Ook bij vragen en 
opmerkingen mogen jullie ons altijd contacteren.  

Bedankt voor het lezen! 

Groetjes 

FO Farma 


